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KOMMUNFULLMAKTIGE Fraga
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Fraga till kommunstyrelsens ordförande Erik Andersson — angaende batpendling

mellan Taby och Stockholm

 
 

Redan 2008 tog vi upp frågan ”Arbetspendling till sjöss”, da vi ville att kommunen skulle utreda

förutsättningarna för en daglig båtlinje mellan Täby och Stockholms innerstad.

2018 tog vi upp frågan igen och ställde frågan om båtpendlingen hade drivits vidare från kommunens sida och

när en sådan båtlinje skulle kunna bli en realitet.

Därefter har frågan aktualiserats på flera sätt. 2023 presenterades uppgifter om att eldrivna båtar höll på att

byggas. Planen var att båtarna skulle gå från Hägernäs, Viggbyholm eller Näsbypark med slutmålet Ropsten

samt att sjösättningen skulle bli 2024. Kommunen hade också undersökt lämpliga kajplatser.

Hur läget är idag är mycket oklart.

Med anledning av ovanstående blir mina fråga till ordförande:

- Har kommunen aktivt arbetat för att båtpendling mellan Täby och Stockholm ska kunna komma till

stånd i sommar?
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